
Fra:                                                           Terje Hansen
Sendt:                                                      mandag 23. januar 2023 08:56
Til:                                                             Kristin Siem Utne; Elise Alfheim
Emne:                                                      VS: Bærums KPA, Statsforvalter, Viken FK og fortetting langs 

skinnegående kollektivtransport
Vedlegg:                                                  Høvik - Brev til Statsforvalteren - 2023.01.17.pdf; Høvik - Brev til 

Viken Fylkeskommune - 2023.01.17.pdf
 
 
 

Fra: Borgny Danielsen <borgny.danielsen@baerum.kommune.no> 
Sendt: mandag 23. januar 2023 08:52
Til: Terje Hansen <terje.hansen@baerum.kommune.no>
Emne: VS: Bærums KPA, Statsforvalter, Viken FK og fortetting langs skinnegående kollektivtransport
 
Hei
Arkiveres på KPA?
 
 
Ha en fortsatt finfin dag 😊

Vennlig hilsen
Borgny 
 
 
 
 

Fra: Elisabeth H. Gjølme <elisabeth@gjolme.no> 
Sendt: søndag 22. januar 2023 17:53
Til: Borgny Danielsen <borgny.danielsen@baerum.kommune.no>
Emne: Fwd: Bærums KPA, Statsforvalter, Viken FK og fortetting langs skinnegående kollektivtransport
 
Hei Borgny, 
Denne bør journalføres.
Mvh
Elisabeth

Videresendt melding:

Fra: Helge Hellebust <helge.hellebust@vardeeiendom.no>
Dato: 22. januar 2023 kl. 13:26:58 CET
Til: Elisabeth Hegg Gjølme <elisabeth@gjolme.no>, Elisabeth Hegg Gjølme 
<elisabeth.gjolme@posten.no>
Emne: Bærums KPA, Statsforvalter, Viken FK og fortetting langs skinnegående 
kollektivtransport
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Hei,
 
Det vises til pågående revisjon av kommuneplanens arealdel. Både Statsforvalteren og 
Viken Fylkeskommune har kommet med innsigelser knyttet til for lav utnyttelse av arealer 
sentralt i Bærum. Dette gjelder spesielt for prioriterte vekstområder langs skinnegående 
kollektivtransport. 
 
Som betydelig grunneier på Høvik, har Varde-Eiendom AS fulgt opp Statsforvalteren og 
Viken Fylkeskommune med vedlagte brev. 
 
Vi har tidligere vist kommunen mulighetsstudier for hvordan Terrasseveien og Snoveien 
vest kan fortettes og slik sett imøtekomme overordnede myndigheters føringer. Vi har 
imidlertid tatt de politiske signalene om at politkerne ønsker fortsatt småskalig bebyggelse i 
disse områdene på Høvik. Det er mulig å imøtekomme dette, samtidig som man 
imøtekommer overordnede myndigheters føringer og innsigelser knyttet til fortetting i 
områder med umiddelbar nærhet til skinnegående kollektivtransport, slik som på Høvik.
 
Jeg ønsker med denne oversendelsen en åpen og god dialog.
 
 
Mvh.
Helge Hellebust
 
 

Helge F. Hellebust
Daglig leder | Varde-Eiendom AS
+47 93 20 25 50 
helge.hellebust@VardeEiendom.no
 

Villa Solares - Høvikveien 2A   -   1363 Høvik
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